

/SBULLE1



www.hkrsa.org.hk

2202, Tower 2, Lippo Centre, 89 Queensway, HK



The 20th Anniversary Celebration dinner was held on 26 May 2016 at The Aberdeen Marina Club. The dinner was well attended with 21 full tables of guests representing the government, asset owners, consultants and investment providers.

At the opening speech, Ms Yvonne Sin (2014 - 2016 Chairman) announced her retirement from the Chairmanship and wished that the HKRSA can continue to encourage the development of long-term policies on retirement protection in Hong Kong.

The 2016 - 2017 Executive Committee was elected at the AGM prior to the Celebration dinner. Details to the Executive Committee members can be found in overleaf.

Programme of the night included interactive quiz and performance by the band – The Yallies. The night ended with a lucky draw. The guests have had an enjoyable time.



HKRSA 2016 – 2017 Executive Committee

We are pleased to inform you that the Executive Committee of the HKRSA for the year 2016 - 2017 was elected at the Twentieth Annual General Meeting (AGM) on 26 May 2016. At the first meeting (219th meeting) of the new Executive Committee held on 15 June 2016, office bearers of the Executive Committee were elected.

Below is a list of the 2016 – 2017 Executive Committee:

Chairman



Ms Luzia Hung

Vice Chairman



Ms Vanessa Wang

Honorary Secretary & Legal Advisor



Ms Cynthia Chung

Honorary Treasurer



Mr Tony Archer

Other Executive Committee Members





Ms Carolyn Butler Mr Stephen Fung



Ms Doris Ho



Ms Ka Shi Lau



Ms Janet Li



Mr Billy Wong



Mr Peter Wong

We would like to take this opportunity to express our sincere gratitude to your support over the year and we look forward to your continuous support.

Upcoming HKRSA event

The 8th Cross Straits Pension Forum Date to be confirmed

Upcoming external events

Changes and Challenges in Group Employee Benefits and Pensions by the ASHK **14 September 2016**

> The HKIB Annual Banking Conference 2016 by HKIB 20 September 20<u>16</u>

Members who are interested in the external events can register with the respective organisers. More details to the above events can be found in HKRSA's website.



/SBULLE1

www.hkrsa.org.hk

2202, Tower 2, Lippo Centre, 89 Queensway, HK



20 调年慶祝晚宴已在 2016年5月 26 日於深灣遊艇會舉行。當晚 21 桌嘉 賓座無虛席,代表不同界別的人士參與, 包括政府、資產管理人、顧問及投資供應 商。

冼懿敏女士(2014-16年度香港退休 計劃協會主席)於開幕致詞上宣佈退任香 港退休計劃協會主席,並祝願香港退休計 劃協會能夠繼續鼓勵香港退休保障的長遠 政策發展。

2016 - 2017 年度執行委員會於慶祝晚 宴前的周年大會上選出。關於執行委員會成 昌的詳情可於背頁找到。

當晚的節目包括互動問答遊戲和樂隊 The Yallies 的表演,並以抽獎作為壓軸環 節。嘉賓們都盡興而歸。



香港退休計劃協會 2016 - 2017 年度執行委員會成員

2016-2017 年度的香港退休計劃協會執行委員會已於 2016 年 5 月 26 日舉行的 20 屆周年 大會上選出。幹事亦於 2016 年 6 月 15 日舉行的首次新任執行委員會會議 (第 219 次會議) 上選出。

以下為 2016 - 2017 年度執行委員會名單:

主席



吳智珊小姐

副主席



王靜雯小姐

榮譽秘書 兼法律顧問



鍾詠雪小姐

榮譽司庫



Tony Archer 先生

其他執行委員會成員:



Carolyn Butler 小姐



馮裕祺先生



何淑明小姐



劉嘉時小姐



李子恩小姐



王玉麟先生



黄匡源先生

我們謹藉此機會對您於過去一年的支持表示真摯的謝意,並期望繼續得到您的支持。

即將舉行的香港退休計劃協會活動

The 8th Cross Straits Pension Forum 日期待定

即將舉行的其他外部活動

Changes and Challenges in Group Employee Benefits and Pensions by the ASHK 2016年9月14日

> The HKIB Annual Banking Conference 2016 by HKIB 2016年9月20日

有興趣參與其他外部活動的成員可向相關的主辦機構報名。以上活動的詳情請瀏覽本會網頁。